
Z A P I S N I K 
 

sa 21. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 29. studenog 

2023. godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Dalibor Bišćan, Martina 

Bočkor, Ivan Brlečić, Dara Bursik, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Emil 

Franjević, Luca Gašpar Šako, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Danijel 

Kljaić, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav Kralj, Ljiljana Lampert, Mijo Latin, Srđan 

Marić, Mario Markić, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl-Vlašić, Dubravka Šurlan, Slavko Tepavac, 

Milan Vrga i Anto Žilić. 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić, Daniel Berdais, Višnja Jerman, Katarina Kihalić, 

Vlado Lendvaj, Damir Markuš, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, Srećko Telar i 

Oliver Žegarac. 
        
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak, župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Branka Šimanović - 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Mioković 

- pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Anita Sinjeri-Ibrišević - 

pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, 

Robertina Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i 

civilno društvo, Kristina Prpić - pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Danijel Cvetić - 

službenik Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Ivana Žuk - 

voditeljica Odsjeka za poslove Skupštine, imovinske i upravno-pravne poslove, Marina 

Kovač - ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice „Dr.Ivan Barbot“ Popovača, Sanja Habek - 

ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije, Stipo Šapina - ravnatelj Županijske 

uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije, Silvija Desić Basarić - ravnateljica Zavoda za 

hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije, Margita Malnar - v.d. ravnateljice Zavoda za 

prostorno uređenje Sisačko-moslavačke županije, Jasenka Štampalija-Janković - Opća bolnica 

„Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, Ružica Čakširan - ravnateljica Doma za starije osobe Petrinja, Damir 

Borić - ravnatelj Doma za starije osobe Petrinja, Renata Tominović-Ceković - ravnateljica 

Doma za starije osobe Glina, Marija Petranović - ravnateljica Doma za odrasle osobe Petrinja, 

Darko Srbljanin - ravnatelj Gradskih ljekarni Sisak, Zlatko Butnika - Javna ustanova za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, 

Inoslav Brkić - ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije, Ivana 

Plavec - direktorica Turističke zajednice Sisačko-moslavačke županije, Andreja Šeperac - 

ravnateljica Regionalnog koordinatora Sisačko-moslavačke županije, Ivica Valent - ravnatelj 

Kulturno - povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije, te predstavnici sredstava javnog 

priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 28 vijećnika. 

 

Zapisnik sa 20. sjednice Županijske skupštine održane 26. listopada 2023. godine 

usvojen je sa 27 glasova za. 
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Nakon toga je sa 27 glasova za usvojen slijedeći 

 
 

                                              D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu i projekcije za 

2025. i 2026. godinu 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije 

za   2024. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanice Novska za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu i Projekcija Plana za 2025. i 2026. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju 

suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu i Projekciju Plana za 2025. i 2026. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. Prijedlog Odluke o donošenju višegodišnjeg plana uravnoteženja Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje 2024. - 2026. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina u Sisku, Ante Starčevića 13. 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Odluka o osnivanju Dječjeg vrtića „Županijski dječji vrtić Zvjezdice“, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

7. Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2025. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Prijedlog Odluke o promjeni i proširenju djelatnosti Zavoda za hitnu medicinu 

Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

10. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 

2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

11. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 
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Izvješća o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

12. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2022. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Lječilišta Topusko za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

13. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

14. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

15. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2022. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskih ljekarni Sisak za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

16. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije za 2022. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

17. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 

2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

18. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 

2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

19. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2022. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

20. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe 

Petrinja za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe Petrinja za 2022. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

21. Program rada i financijski plan Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Savjeta 

mladih Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  
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Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 
 

1. Vijećnik Marin Čačić u uvodu je iznio da je prošle godine izglasan rekordan 

Proračun Sisačko-moslavačke županije te su njegovom realizacijom u 2023. godini 

nadmašena očekivanja. Vezano uz donošenje Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu upitao je koliko investicija se planira u idućoj godini i koji projekti će biti 

realizirani u idućem proračunskom razdoblju. 

 

Župan Ivan Celjak odgovorio je da Proračun Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu iznosi 283,2 mln eura. U zapadno slavonskom dijelu županije najveći projekt je 

izgradnja Gaming kampusa u Novskoj, raspisana je i nabava za izgradnju višestambene 

zgrade u Jasenovcu. U moslavačkom dijelu županije završena je zgrada Doma za starije osobe 

u Kutini. U Kutini i Popovači gradit će se moderno umirovljeničko naselje po 25 kuća. U 

Sisku je raspisana nabava za izgradnju višestambenih zgrada svaka po 19 stanova. U 

Popovači se planira prenamjena postojećih objekata u Ravniku i izgradnja novih objekata u 

vrijednosti oko 5,5 mln eura u cilju izgradnje odjela za dječju psihijatriju u sklopu 

Neuropsihijatrijske bolnice Popovača. U Sisku se radi na projektu Lječilišta Jodno površine 

5100 m² u vrijednosti radova od oko 13 mln eura. U novom objektu će biti četiri unutarnja 

bazena, tobogan, wellness zona, medicinska masaža te dvorane. Vani će biti vanjski bazeni, 

cilj je pronalazak jodne vode. U Sisku se radi i na proširenju kapaciteta Doma za starije 

osobe. Kako bi se oživio dio Topolovca i Budaševa u planu je izgradnja rekreacijske staze sa 

svim popratnim sadržajima. U Petrinji će se na prostoru zgrade voćarsko vinogradarske škole 

graditi nova zgrada u kojoj će biti odjel za fizikalnu medicinu i rehabilitaciju koji će biti u 

sastavu nove ustanove Lječilište Jodno. U Glini su sagrađeni objekti Doma za starije osobe, 

74 kuće. Na mjestu bivšeg kolodvora u Glini bit će zgrada poduzetničkog centra. Na dnevnom 

redu sjednice Županijske skupštine je i kupnja zgrade Grame gdje je planiran poduzetnički 

centar i time oživjeti centar grada Siska. Od 2021. godine razgovara se i o vraćanju istražnog 

zatvora u Sisak, prihvaćena je lokacija bivše vojarne u Žažini za izgradnju kaznionice i 

istražnog zatvora. U Topuskom se čekaju rezultati natječaja za rekonstrukciju postojećih 

objekata te projekta izgradnje novih bazena. 
 

2. Vijećnik Srđan Marić u uvodu je iznio da je Grad Sisak za pola mln eura kupio novi 

prostor za Sigurnu kuću. Prostor je prilagođen za smještaj i potrebe žena i djece žrtava 

obiteljskog nasilja. Vijećnik je rekao da je Sisačko-moslavačka županija ponudila 5000 eura 

za opremanje i uređenje prostora. Također je naveo da je smanjena jednokratna pomoć za 

treće i svako sljedeće dijete te ona sada iznosi 133 eura, dok je prije iznosila 3500 kuna. 

 

Zamjenik župana Mihael Jurić u uvodu je iznio da je Udruga Adela hvale vrijedna 

udruga na području Siska koja ima bitan značaj za cijelu Sisačko-moslavačku županiju. 

Udruga Adela se javlja na natječaje koje Sisačko – moslavačka županija redovito objavljuje, a  

Sisačko – moslavačka županija unutar svojih mogućnosti maksimalno pomaže te vodi brigu o 

svim udrugama na području županije. Demografska revitalizacija prisutna je u svim 

projektima koje provodi Županija, želi se stvoriti pozitivno stambeno i poslovno okuženje za 

obitelji, blizina Zagreba kojoj će doprinjeti nova autocesta te privući  i mlade obitelji, bolnica 

će nakon obnove biti  opremljena  sa vrhunskom opremom čime će se privući novi liječnici. 

 

Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da Sisačko – moslavačka županija više 

godina uzastopno izdvaja za Udrugu za zaštitu žena Adela, nešto više od 13 000 eura, isto se 

planira i u 2024. godini. Sisačko – moslavačka županija je sudjelovala u opremanju sigurne 

kuće, te će i dalje nastaviti sufinancirati programe i djelatnost same Udruge. 
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 3. Vijećnik Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se u Sisačko-moslavačkoj županiji 

trenutno provode najveća ulaganja u obrazovanje. Obnovljeno je 17 školskih zgrada, Županija 

je investitor u izgradnji potpuno nove 1. Osnovne škole u Petrinji, gradnju je potpomognula 

Mađarska te Vlada Republike Hrvatske. Zanima ga što je sa opremom za školu i dvoranu, 

hoće li sve biti spremno za drugo polugodište nastavne godine. Vijećnik je također upitao 

koliko ukupno stipendista sufinancira Sisačko – moslavačka županija te jesu li zadovoljni 

jednokratnim potporama kojih do sada nije bilo. 

 

 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je 1. Osnovna škola Petrinja za koju su 

Sisačko – moslavačka županija i Vlada Republike Hrvatske osigurali zemljište i dio 

investicija pri završetku i u tijeku je opremanje objekta. Novi objekt je površinom veći od 

starog objekta. Dio opreme je na skladištu i kupljena je iz Fonda solidarnosti Europske unije. 

Kupuje se i dodatno oprema iz vlastitog Proračuna vrijedna više od 500 000 eura. Radi se o 

informatičkoj opremi, opremanju sportske dvorane, kuhinje i blagavaonice. U 2. polugodištu 

2023./2024. godine učenike će dočekati kompletno novi namještaj. 
 

 Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je trenutno 200 učenika i studenata u 

sustavu stipendiranja. Trenutno su u obradi nove stipendije. Svake godine 25 učenika 

stipendira se sa iznosom od 540 eura, isto tako i 30 studenata stipendira se sa iznosom od 630 

eura jednokratne pomoći. Jednokratne pomoći isplaćuju se studentima s područja Sisačko-

moslavačke županije koji su upisali 1. godinu Učiteljskog i Metalurškog fakulteta kako bi se 

studente zadržalo da studiraju na području Sisačko-moslavačke županije. 
 

 4. Vijećnica Ljiljana Lampert upitala je kada će uslijediti povećanje satnice za 

pomoćnike u nastavi koji rade sa djecom sa poteškoćama u razvoju. Satnica im trenutno 

iznosi 3,71 eura. Također je postavila pitanje vezano uz ulicu Stjepana Kefelje u Kutini koja 

je mjesecima raskopana zbog aglomeracije, jarci su neprohodni pa se voda preljeva u dvorišta 

i podrume. Vijećnica je istaknula da se taj dio ceste nalazi u blizini škole te nema nogostupa. 
 

 Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je Sisačko – moslavačka županija 

prijavila projekt pod nazivom Jednake mogućnosti koji traje 12 mjeseci, a cilj je povećanje 

socijalne uključenosti, integracije 165 učenika sa teškoćama u razvoju kroz 152 pomoćnika u 

nastavi. Iz projekta su ostvarena sredstva u iznosu od 680 000 eura, a potrebno je preko 1 mln 

eura i tu je Sisačko – moslavačka županija izdvojila 401 000 eura kako bi djeca imala 

pomoćnike u nastavi. U Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu osigurano je 

1.264,602,00 eura za pomoćnike u nastavi. Povećana su sredstva kako bi škole mogle 

ispoštivati kolektivne ugovore i kako bi pomoćnicima mogli omogućiti prijevoz, odlazak na 

liječničke preglede, edukaciju, dnevnice za izlete. Ove godine je na Učiteljskom fakultetu 

organizirana edukacija za pomoćnike u nastavi kako bi što stručnije mogli raditi sa djecom. 
 

 Ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije Stipo Šapina 

odgovorio je da aglomeraciju u Kutini provodi Moslavina Kutina koja se obratila Županijskoj 

upravi za ceste Sisačko-moslavačke županije radi davanja suglasnosti za provođenje 

aglomeracije. Na dijelu ceste na kojoj se provode radovi cijevi idu kolnikom i bankinom, te je 

Moslavina Kutina prije dobivanja uporabne dozvole dužna vratiti cestu u prvobitno stanje.

  

 5. Vijećnik Ernest Ciprijanović u uvodu je iznio da je obnovljen Dom za starije osobe 

Sisak, u ožujku je obilježen završetak radova, postoje još neki radovi koji se trebaju završiti 

kako bi se modernizirao prostor Doma, vijećnik je upitao hoće li se u Proračunu za 2024. 

godinu iznaći sredstva i za nove investicije u Domu. Nedavno je otvoren i Dom za starije 

osobe Glina, zgrada je kompletno obnovljena te ga zanima da li će se  proširiti novim 

uslugama.   
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 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da su Sisačko – moslavačka županija i Hrvatski 

zavod za mirovinsko osiguranje u suradnji sa nadležnim ministarstvom završili obnovu Doma 

za starije osobe u Sisku. Sisačko – moslavačka županija ulaže značajna sredstva i nakon 

obnove Doma. U 2024. godini izgradit će se vlastita kotlovnica, Dom je energetski učinkovit i 

tako će se postići uštede. Kreću radovi i na preuređenju kuhinje te se omogućuje bolji i 

kvalitetniji standard. Omogućit će se pokrivenost internetom u cijelom Domu te videonadzor. 

U Domu za starije osobe Glina nakon obnove su prošireni kapaciteti te je povećan broj 

sanitarnih čvorova, osnovan je i novi odjel za osobe oboljele od alzheimera te se pružaju nove 

usluge iz područja socijalne skrbi. 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić odgovorila je da se u ispostavi Doma za starije osobe u 

Kutini u 2024. godini planira proširenje i uređenje potkrovlja za dnevni boravak koji bi 

omogućio korisnicima boravak i socijalno uključivanje te provođenje vremena u grupi, 

planira se i pomoć u kući korisnicima koji žive sami te dostava hrane i lijekova. Sa 

proširenjem kapaciteta kuhinje Doma za starije osobe Sisak omogućit će se većem broju 

korisnika pomoć u kući. U Domu za starije osobe Glina omogućen je smještaj za 20 osoba 

oboljelih od demencija, omogućit će se u narednom razdoblju i dnevni boravak te pomoć u 

kući. U domovima se planira i nova usluga osobne asistencije za širok krug osoba sa 

invaliditetom. 

 

 6. Vijećnica Dara Bursik upitala je kada će Dom za starije osobe u Kutini početi sa 

radom i primanjem prvih korisnika te da li će se moći koristiti uslugom kuhinje ljudi koji nisu 

smješteni u Domu i koji nisu u boravku te da li će biti prihvatljiva cijena obroka. Vezano uz 

mrtvozorstva vijećnica je istaknula problem hladnog noćnog pogona kada mrtvozornici ne 

izlaze van, da li bi se mogao koristiti zapisnik liječnika hitne i medicinske sestre kao 

mrtvozornikov zapisnik o utvrđivanju smrti. 

 

 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je Grad Kutina podnio zahtjev za tehnički 

pregled Doma za starije osobe u Kutini. Tehnički pregled će se održati 5. prosinca 2023. 

godine i po dobivanju uporabne dozvole Dom počinje sa procedurom ugovaranja smještaja sa 

korisnicima i oni će se početi smještati u Dom. 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić odgovorila je da će se omogućiti dostupnost obroka svim 

kategorijama korisnika. Dom za starije osobe Sisak ima ugovor sa nadležnim ministarstvom o 

pružanju usluga u mreži do 30. prosinca ove godine i upravo time se planira uključiti dovoljan 

broj korisnika u mreži za koje će usluge biti potpuno besplatne. Postoji i dohodovni cenzus 

sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi te će se usluge pružati putem rješenja Zavoda za socijalni 

rad. Vezano uz izlazak mrtvozornika pročelnica je odgovorila da mrtvozornik ne izlazi noću, 

ali po pozivu policije  on izlazi  na teren i noću. 

 
 

Aktualni sat završio je u 11,05 sati. 
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TOČKA 1. 

Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 

2026. godinu 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije 

za   2024. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanice Novska za 2024. godinu 

 

       Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je Proračun Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu planiran u iznosu od 283,2 milijuna eura, a sastoji se od 

vlastitih i namjenskih prihoda proračunskih korisnika u iznosu od 107,5 milijuna eura te 

prihoda i primitaka proračuna Sisačko-moslavačke županije u iznosu od 175,7  milijuna eura. 

Proračun za 2025. planiran je u iznosu 253,1 milijuna eura, dok je za 2026. planiran u iznosu 

253 milijuna eura. Plan za 2025. i 2026. godinu je manji jer se očekuje završetak obnove. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije 

za   2024. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanice Novska za 2024. godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Emil Franjević, Luca Gašpar Šako, Marin Čačić, 

Tomislav Kralj, Sanja Štingl Vlašić, Mijo Latin, Ljiljana Lampert, Dubravka Šurlan, Ivan 

Nekvapil. 
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Nakon toga je, većinom glasova (22 za, 3 protiv i 2 suzdržana) donijet Proračun 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

a) Program javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

 godinu, 

b) Program javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

c) Program javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

d) Program javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

 godinu, 

e) Program javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

f) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije za   2024. 

 godinu, 

 g) Program javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe 

 spašavanja, Stanice Novska za 2024. godinu. 

 

 

TOČKA 2. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da se Odlukom o 

izvršavanju proračuna uređuje struktura prihoda i primitaka, te rashoda i izdataka Proračuna 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. U Odluci o izvršavanju Proračuna navodi se 

struktura Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, prihodi i primici te rashodi i 

izdaci proračuna i njihovo ostvarivanje odnosno izvršavanje, opseg zaduživanja i jamstava 

jedinice regionalne samouprave, upravljanje financijskom i nefinancijskom imovinom, prava i 

obveze korisnika proračunskih sredstava, pojedine ovlasti župana u izvršavanju proračuna za 

proračunsku godinu, kazne za neispunjavanje obveza te druga pitanja u izvršavanju proračuna. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 

 

 Nakon toga je, većinom glasova (22 za, 6 protiv i ništa suzdržanih) donijeta Odluka o 

izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 
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TOČKA 3. 

 Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu i Projekcija Plana za 2025. i 2026. godinu - Prijedlog Zaključka o 

davanju suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu i  

Projekciju Plana za 2025. i 2026. godinu 

 

 Ravnatelj Stipo Šapina u uvodu je iznio da se ukupni prihod za 2024. godinu planira u 

iznosu od 17.110.000 eura. Najveći dio sredstava za financiranje županijskih i lokalnih cesta 

osigurava se od pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna u ukupnom 

iznosu od 12.450.000 eura. Za 2024. godinu u okviru pomoći planira se sufinancirati 

izvanredno održavanje županijskih i lokalnih cesta s gradovima i općinama za radove na 

cestama koje predstavljaju zajednički interes.  

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

i Projekciju Plana za 2025. i 2026. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na 

Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu i Projekciju Plana za 2025. i 2026. godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako, Anto Žilić, Srećko Telar, 

Tomislav Kralj i Ljiljana Lampert. 

 

 Nakon toga je, većinom glasova (22 za, 1 protiv i 2 suzdržana) donijet Zaključak o 

davanju suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu i Projekciju Plana za 2025. i 2026. godinu. 

 

 

TOČKA 4. 

Prijedlog Odluke o donošenju višegodišnjeg plana uravnoteženja Sisačko-

moslavačke županije za razdoblje 2024. - 2026. godine 

 

 Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je Sisačko-moslavačka 

županija ostvarila višak s osnova prihoda i primitaka koji će se rasporediti u Proračunu 2024. 

godine i to za realizaciju infrastrukturnih projekata u Sisačko-moslavačkoj županiji. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

donošenju višegodišnjeg plana uravnoteženja Sisačko-moslavačke županije za razdoblje 2024. 

- 2026. godine. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 1 suzdržan) 

donijeta Odluka o donošenju višegodišnjeg plana uravnoteženja Sisačko-moslavačke županije 

za razdoblje 2024. - 2026. godine. 
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TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina u Sisku, Ante Starčevića 13 

 

 Pročelnica Branka Šimanović u uvodu je iznijela da je cilj pojačati diversifikaciju 

gospodarstva, ulagati u inovacije, stvarati produktivna i konkurentna mikro, mala i srednja 

poduzeća. Kupnjom nekretnine uspostavila bi se infrastruktura za razvoj poduzetničkog 

inkubatora koji bi bio opremljen modernom tehnologijom, u kojem bi se pružala nova i 

inovativna znanja te bi bila uspostavljena mreža financijskih potpora za start-upove, ali i za 

postojeće poduzetnike čime bi se pozitivno utjecalo na broj zaposlenih na području Grada 

Siska, na jačanje ruralnih sredina te poticanje konkurentnosti i prepoznatljivosti obrtnika i 

poduzetnika kako s područja Grada Siska tako s područja cijele Sisačko-moslavačke županije. 

U pitanju je 9 poslovnih prostorija u poslovnoj zgradi u Ulici A. Starčevića 13. DOT 

KONZALTING d.o.o. za projektiranje, građenje i nadzor izradio je Procjembeni elaborat 

tržišne vrijednosti nekretnine: poslovni prostori br. 14, 15, 17, 18, 19, 20, 21, 22 i 23 u Sisku, 

Ulica Ante Starčevića 13, kojim je utvrđena tržišna vrijednost nekretnina u ukupnom iznosu 

od 2.753.880,00 eura. Prema Mišljenju Procjeniteljskog povjerenstva za područje Grada Siska 

Procjembeni elaborat u skladu je s odredbama Zakona o procjeni vrijednosti nekretnina i 

Pravilnika o metodama procjene vrijednosti nekretnine. Daljnjim pregovorima sa vlasnikom 

poslovnih prostora dogovorena je kupoprodajna cijena u iznosu od 1.900.000,00 eura. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o kupnji 

nekretnina u Sisku, Ante Starčevića 13. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o kupnji nekretnina u Sisku, Ante Starčevića 13. 

 

TOČKA 6. 

Odluka o osnivanju Dječjeg vrtića „Županijski dječji vrtić Zvjezdice“ 

 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da su zgradu u Sisku, u Rimskoj 19 

koristili prije potresa Ministarstvo unutarnjih poslova za potrebe Policijske uprave sisačko-

moslavačke te Ministarstvo pravosuđa i uprave za istražni zatvor. Ministarstvo graditeljstva, 

prostornog uređenja i državne imovine ustupilo je Sisačko-moslavačkoj županiji zgradu na 

uporabu u svrhu smještaja glazbene škole, kulturnog centra i dječjeg vrtića/igraonice. Obnovu 

provodi Sisačko-moslavačka županija u suradnji s Ministarstvom kulture i medija Republike 

Hrvatske, a radovi u iznosu 11,7 milijuna eura financiraju se iz Fonda solidarnosti Europske 

unije. Nakon završetka obnove u zgradama u Rimskoj 19 nalazit će obrazovno-odgojni i 

kulturni centar sa dječjim vrtićem za oko 45 djece, glazbenom školom, prostorima za udruge 

iz područja kulture i galerijom na dvije etaže. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Županijski dječji vrtić Zvjezdice“. 

 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Tomislav Kralj. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta 

Odluka o osnivanju Dječjeg vrtića „Županijski dječji vrtić Zvjezdice“. 
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TOČKA 7. 

Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2025. godinu 

 

Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da su u svrhu donošenja 

navedene Odluke sukladno Zakonu o turističkoj pristojbi zatražena i dobivena mišljenja i 

prijedlozi jedinica lokalne i regionalne samouprave i turističkih zajednica s područja Sisačko-

moslavačke županije. Odluku o visini turističke pristojbe za 2025. godinu potrebno je donijeti 

do 31. siječnja 2024. godine. Kategorije turističkih subjekata na koje se odnosi ova Odluka 

utvrđene su Zakonom o ugostiteljskoj djelatnosti. 

  

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o visini 

turističke pristojbe za područja općina i gradova u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2025. 

godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2025. godinu. 

 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća  

Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije 

 

Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je Zakonom o zdravstvenoj zaštiti 

propisano da zdravstveni radnici koji su u radnom odnosu u domu zdravlja najmanje 

posljednju godinu dana i koji ispunjavaju uvjete za obavljanje privatne prakse u ordinaciji 

mogu podnijeti zahtjev Ministarstvu zdravstva za izdavanje rješenja o obavljanju privatne 

prakse. Uslijed potresa koji je pogodio područje Sisačko-moslavačke županije oštećene su 

zgrade Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije te su iste trenutno u postupku obnove. 

Budući Dom zdravlja Sisačko-moslavačke županije nije u mogućnosti svojoj zaposlenici 

osigurati prostor za obavljanje dentalne zdravstvene zaštite koji zadovoljava sve potrebne 

uvjete sukladno normativima i standardima za obavljanje privatne prakse u pogledu prostora, 

a ista ima svoj vlastiti prostor za obavljanje privatne prakse, zatraženo je tumačenje primjene 

članka 268. Zakona o zdravstvenoj zaštiti od Ministarstva zdravstva te je Ministarstvo 

zdravstva dalo pozitivno mišljenje. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Sisačko-

moslavačke županije. 
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TOČKA 9. 

Prijedlog Odluke o promjeni i proširenju djelatnosti  

Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da se sukladno Zakonu o ustanovama 

djelatnost ustanove određuje aktom o osnivanju, a odluku o promjeni djelatnosti donosi 

upravno vijeće ustanove uz prethodnu suglasnost osnivača. Izmjenama i dopunama Zakona o 

zdravstvenoj zaštiti došlo je do izmjena u pogledu djelatnosti koje obavlja Zavod za hitnu 

medicinu jedinice područne (regionalne) samouprave te je isti u skladu s navedenim obvezan 

uskladiti svoj rad i poslovanje. Upravno vijeće Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke 

županije na svojoj  3. sjednici održanoj dana 9. listopada 2023. godine donijelo je Odluku o 

prijedlogu za izmjenom djelatnosti Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

promjeni i proširenju djelatnosti Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o promjeni i proširenju djelatnosti Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije. 

 

TOČKA 10. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 

2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2022. godinu 

 

 Pomoćnica ravnatelja Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak Jasenka Štampalija u 

uvodu je iznijela da je Bolnica u 2022. godini radila pod utjecajem posljedica potresa, a 

dijelom i pod utjecajem Covid epidemije. Na raspolaganju je bilo 290 kreveta koji su bili 

popunjeni 71% za pacijente u stacionarnom liječenju, a ostatak je bio za dnevne bolnice, 

kirurgiju i ostale odjele. Trenutno se provode veliki radovi obnove na objektima bolnice na 

sve tri lokacije gdje se Bolnica nalazi. U Bolnici je zaposleno 1113 zaposlenika. Manji interes 

zaposlenika je za anesteziju, hitnu medicinu, neurologiju tako da se taj problem rješava 

sklapanjem ugovora sa vanjskim specijalistima o dopunskom radu. Nastoji se privući 

specijalizante da se zadrže raditi u Bolnici. Prihodi u 2022. godini su iznosili 285 mln kuna, a 

rashodi 321 mln kuna. Ukupan predujam prema HZZO-u iznosi 194 mln kuna. Trenutno se 

vrše pripreme za prelazak osnivačkih prava na državu te su dobivene naznake da će predujam 

od HZZO-a biti anuliran. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak 

za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2022. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 

bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2022. godinu. 
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TOČKA 11. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ 

Popovača za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice  

„Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Marina Kovač u uvodu je iznijela da su financijski podaci detaljno 

razrađeni u materijalima. Uz ljudske potencijale u Bolnici se vodi briga o kvaliteti 

zdravstvene usluge, opremljenosti ambulanti, podizanju kvalitete rada za zaposlenike i 

pacijente. Hrvatska liječnička komora je provodila analizu zadovoljstva liječnika načinom 

upravljanja zdravstvenim ustanovama, Bolnica Popovača je od 42 Bolnice bila na 7 mjestu po 

kvaliteti upravljanja.  

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu 

i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2022. 

godinu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Sanja Štingl-Vlašić i Tomislav Kralj. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske 

bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2022. godinu. 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2022. godinu - Prijedlog 

Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Lječilišta Topusko za 2022. godinu 

 

 Ravnatelj Domagoj Mosler u uvodu je iznio da je poslovanje obilježio oporavak od 

Covida, uspjelo se nastaviti pozitivno poslovati. U Lječilištu Topusko se pruža kvalitetna 

zdravstvena usluga, prisutno je povećanja prihoda od privatnog tržišta. Provodi se obnova 

objekata, završena je energetska obnova zgrade Petrova gora, uloženo je i u obnovu A strane 

Petrove gore. Provodi se i obnova Hotela Toplice, planira se obnoviti i zgrada Kina i zgrada 

Vila Zelengaj. Postoji preneseni višak i Lječilište Topusko je spremno da provođenje daljnjih 

projekata i ishođenje dokumentacije. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2022. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Lječilišta 

Topusko za 2022. godinu. 

 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Sanja Štingl-Vlašić. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko 

za 2022. godinu. 
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TOČKA 13. 

 Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo  

Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu 

 

Ravnatelj Inoslav Brkić u uvodu je iznio da se Zavod za javno zdravstvo sastoji od pet 

službi. Služba za epidemiologiju je zaprimila 19597 prijava oboljenja od zaraznih bolesti u 

2022. godini. Zabilježen je dobar protuepidemijski rad u sprječavanju bolesti. 18111 osoba je 

cijepljeno od zarazne bolesti Covid 19. Započela je transformacija Odjela za dezinfekciju, 

dezinsekciju i deratizaciju u znanstveno istraživačku jedinicu gdje je bitno načiniti projekt 

sterilnih insekata. Redovno se provodi Nacionalni projekt ranog otkrivanja raka debelog 

crijeva, raka dojke te je odaziv 68% i više. Omogućena je i mobilna mamografija kako bi se 

moglo doći do udaljenih područja i obraditi sve zainteresirane sukladno odredbama 

Nacionalnog programa. Školska i sveučilišna medicina odradila je velik broj sistematskih 

pregleda te brine o školama na području Sisačko-moslavačke županije. Prihodi i primici su 

ostvareni u postotku od 27% povećanja u odnosu na prošlu godinu. Zavod je ostvario višak 

prihoda nad rashodima u iznosu od 4.261.763,97 kn. Za 2024. godinu apliciran je Europski 

projekt koji obuhvaća analizu borelioze na području Sisačko-moslavačke županije. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije za 

2022. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za 

javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu. 

 

TOČKA 14. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu  

Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Silvija Desić Basarić u uvodu je iznijela da Zavod za hitnu medicinu 

obavlja djelatnost u 10 ispostava, u radu sudjeluje 259 radnika, 35 radnika u timu T1, 15 u 

timu T2 i 2 dodatna koja Sisačko – moslavačka županija sufinancira kao povećani zdravstevni 

standard, 5 timova medicinsko prijavno-dojavne jedinice i 19 timova sanitetskog prijevoza. 

Hitni timovi su u promatranom razdoblju odradili 38 700 intervencija. U odnosu na 2021. 

godinu kada je manjak na kraju godine bio 440 148 eura, rezultat na kraju 2022. godine bio je 

87 291 euro. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije za 

2022. godinu. 
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Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za 

hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu. 

 

TOČKA 15. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2022. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskih ljekarni Sisak za 2022. godinu 

 

 Ravnatelj Darko Srbljanin u uvodu je iznio da su Gradske ljekarne Sisak poslovale sa 

dobiti u iznosu od 739 000 kn. Ukupni prihodi su bili 59,8 mln kn, a rashodi 58,9 mln kn. 

Gradske ljekarne Sisak rade na osam lokacija. Prošle godine je obnovljena Ljekarna u Sunji, 

uloženo je 657 000 kn vlastitih sredstava, investicija je opravdana jer je povećan promet u 

ljekarni za 450 000 kn. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2022. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskih ljekarni Sisak za 2022. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Gradskih 

ljekarni Sisak za 2022. godinu. 

 

TOČKA 16. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije 

za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Sanja Habek u uvodu je iznijela da Dom zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije obavlja primarnu zdravstvenu zaštitu, specijalističko-konzilijarnu zdravstvenu 

zaštitu, medicinu rada, ima jednu ljekarnu, pruža zdravstvenu zaštitu azilantima u prihvatilištu 

u Kutini. Na dan 31. prosinca 2022. godine u Domu zdravlja Sisačko-moslavačke županije 

zaposlenih je 344. Prilikom spajanja ustanova u Dom zdravlja Sisačko-moslavačke županije, 

Dom zdravlja Sisak imao je akumulirani gubitak od 6.300.00,00 kn, Dom zdravlja Petrinja 

822.000,00 kn i Dom zdravlja Kutina 429.000,00 kn. Uspjelo se uspješno završiti 2022. 

godinu na način da se ostvario višak prihoda u iznosu od 785.834,00 kn, s tim da je ostao 

korigirani manjak od 6.882.000,00 kn. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 

zdravlja Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu. 
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TOČKA 17. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 

2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Ružica Čakširan u uvodu je iznijela da je protekla godina bila godina 

projekata i investicija. Obnovio se i dio Doma za starije osobe za koji se smatralo da neće biti 

dovoljno sredstava. U Domu se kontinuirano radi na podizanju standarda korisnika i 

zaposlenika. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak 

za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2022. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (20 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije i nemoćne osobe Sisak za 2022. godinu. 

 
TOČKA 18. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe 

Petrinja za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 

2022. godinu 

 

 Ravnatelj Damir Borić u uvodu je iznio da Dom za starije osobe Petrinja radi na tri 

lokacije, u Topuskom, Šašu i Petrinji. U Topuskom je pružena usluga smještaja za 75 

korisnika, u Šašu je dobiven objekt na korištenje koji je uređen i opremljen prema svim 

standardima za 19 korisnika. U Petrinji se pruža usluga pomoći u kući te isporuka obroka za 

oko 90 korisnika na području Petrinje. Ostvareno je 9.212.000,00 kn prihoda, ostvareni 

rashodi su iznosili 9.585.000,00 kn. Višak prihoda je bio u iznosu od 327.000,00 kn. 
 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe 

Petrinja za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 2022. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (20 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije i nemoćne osobe Petrinja za 2022. godinu. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 17 

TOČKA 19. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2022. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Glina za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Renata Tominović Ceković u uvodu je iznijela da je 2022. godina bila 

izazovna jer je započela cjelovita obnova Doma, povećao se kapacitet, proširio smještaj te je 

podignut standard usluge na način da su u sobe dodane kupaonice koje nisu bile osmišljene u 

prvotnoj sanaciji obnove. Proveden je i projekt „Uključi se“ koji je dobiven 2020. godine te je 

povećan standard usluge tako da je proširen kapacitet kuhinje i praonice. Proširen je i 

kapacitet soba, tako da će ukupno u Domu biti na raspolaganju 105 mjesta za korisnike Doma. 

2022. godina je pozitivno završena u financijskom poslovanju. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2022. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Glina za 2022. godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Sanja Štingl-Vlašić. 

 

 Nakon toga je, većinom glasova (20 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije 

osobe Glina za 2022. godinu. 

 

TOČKA 20. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe 

Petrinja za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe  

Petrinja za 2022. godinu 

 

 Ravnateljica Marija Petranović u uvodu je iznijela da su u 2022. godini završeni 

istraživački radovi i projekt obnove. U prosincu je raspisana javna nabava za radove, radovi 

su krenuli u veljači ove godine. Sredinom iduće godine Dom bi se trebao vratiti u svoje 

prostore, u Domu će biti lift, kuhinja i vešeraj. Pozitivno je zatvorena 2022. godina sa viškom 

od 2,4 mln kn jer je Dom bio jedina ustanova u Sisačko-moslavačkoj županiji koja je bila 

osigurana od potresa. Osiguravajuća kuća isplatila je neosporni dio štete. Dom trenutno 

funkcionira u Ravniku gdje oko 30 zaposlenih brine o 79 korisnika. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 

za psihički bolesne odrasle osobe Petrinja za 2022. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (20 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

psihički bolesne odrasle osobe Petrinja za 2022. godinu. 
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TOČKA 21. 

Program rada i financijski plan Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i financijskog 

plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

 
 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da je pravni temelj za donošenje 

Programa rada sadržan u odredbama Zakona o savjetima mladih. Savjet mladih Sisačko-

moslavačke županije je na sjednici održanoj 17. studenog 2023. godine donio Program rada i 

financijski plan Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. Savjet mladih 

donosi program rada popraćen financijskim planom te ga podnosi na odobravanje 

predstavničkom tijelu jedinice lokalne, odnosno područne (regionalne) samouprave, 

najkasnije do 30. studenoga tekuće godine, za sljedeću kalendarsku godinu. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Zaključak o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Savjeta mladih 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (20 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

 
  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 14,15  sati. 

 

 
 

 

 
 

KLASA: 021-01/21-01/12 

URBROJ: 2176-01-23-40 

Sisak, 29. studenog 2023. 

 

 

                  PREDSJEDNIK 

ZAPISNIK VODILA      ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  

Marijana Jajčinović         Mato Fofić 

 

 

 


